



دائرة الثقافة والسياحة
DEPARTMENT OF CULTURE
AND TOURISM

27/05/2020

Messrs. General Managers of Tourism & Hotel
Establishments

السادة/ مدراء المنشآت السياحية والفندقية المحترمين

Circular No. 46/2020

تعميم رقم 46/2020

Subject: Download and use of ALHOSN UAE App by
Tourism and Hotel Establishments

الموضوع: تحميل تطبيق الحصن واستخدامه من قبل المنشآت السياحية
والفندقية

Greetings,

تحية طيبة وبعد،

Based on the commitment of the Department of Culture and Tourism – Abu Dhabi to ensure the health and safety of all employees, visitors and tourist in the emirate of Abu Dhabi. Please note that DCT Abu Dhabi encourages all hotel and tourism establishments to participate in a nationwide campaign, launched by the Ministry of Health and Prevention to encourage individuals to protect themselves and their communities by downloading “ALHOSN UAE” official COVID-19 testing and contact tracing app for all the employees.

انطلاقاً من التزام دائرة الثقافة والسياحة – أبوظبي للحفاظ على الصحة والسلامة العامة لكل من الموظفين، الزوار والسائحين في إمارة أبوظبي، تحت الدائرة جميع المنشآت السياحية والفندقية للمشاركة في الحملة الوطنية لحماية الأفراد الصادرة من وزارة الصحة ووقاية المجتمع والتي تهدف الى تشجيع جميع الأفراد للالتزام بتطبيق الإجراءات الوقائية لحماية أنفسهم والمجتمع والحد من انتشار الوباء من خلال تحميل تطبيق "ALHOSN UAE – الحصن" التطبيق الرسمي لكوفيد-19.

Developed in the UAE, ALHOSN UAE app is a joint initiative between the Ministry of Health and Prevention and local health authorities, endorsed by the National Emergency Crisis and Disaster Management Authority. The app is the official digital platform of COVID-19 and aims to support the preventive and precautionary measures undertaken by the UAE to safeguard public health and to contain the spread of the virus.

تم تطوير التطبيق في دولة الإمارات العربية المتحدة كمبادرة وطنية مشتركة بين وزارة الصحة ووقاية المجتمع ودوائر الصحة المحلية، والذي تم اعتماده من قبل الهيئة الوطنية لإدارة الطوارئ والأزمات والكوارث. يعد تطبيق "الحصن" المنصة الرقمية الخاصة باختبارات فيروس كورونا المستجد كوفيد-19 ويهدف استخدام التطبيق إلى ضمان حماية الأفراد والمجتمع ولدعم الجهود الرامية إلى احتواء الوباء.

The app “AL HOSN UAE” is available to download for free in both “Android and IOS”. Register and authenticate by entering Emirates ID and phone number followed by the OTP sent to user phone. Bluetooth and push notifications are needed to activate the app.

يتوفر التطبيق في كل من متجر "Android, IOS" للتحميل مجاناً والقيام بالتسجيل من خلال إدخال رقم الهوية ورقم الهاتف المتحرك ويتبعه إدخال رمز OTP الذي سيتم إرساله إلى الرقم المدرج مع ضرورة تشغيل البلوتوث وتفعيل خدمة إرسال الإشعارات للهواتف الذكية.

For any further information please access the below link:

لمزيد من المعلومات عن التطبيق، يرجى الاطلاع على الرابط أدناه:

<https://www.ncema.gov.ae/alhosn/index.html>

<https://www.ncema.gov.ae/alhosn/index.html>

Accordingly, the Department of Culture and Tourism - Abu Dhabi encourages all tourism and hotel establishments to download the app and use it by all employees including any third party delivering services in your esteemed establishments. Hotel guests may use the app if they wish to.

وعليه تشجع دائرة الثقافة والسياحة – أبوظبي جميع المنشآت السياحية والفندقية لتحميل تطبيق الحصن في جميع هواتف العاملين لديكم، بالإضافة إلى توجيه الشركات المتعاقدة معكم لتحميل التطبيق لموظفيهم. علماً بإمكانية استخدام التطبيق من قبل الزوار في حال رغبتهم بذلك.

Thank you for your cooperation and adherence extended through implementing the preventive measurement to protect the public health in Abu Dhabi.

شاكرين لكم حسن تعاونكم واستجابتكم في تطبيق الإجراءات الوقائية وخدمة الصالح العام في إمارة أبوظبي.



دائرة الثقافة والسياحة
DEPARTMENT OF CULTURE
AND TOURISM

Kind Regards.

Department of Culture and Tourism - Abu Dhabi

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير.

دائرة الثقافة والسياحة - أبوظبي

